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Subgrup Parlamentari de la Candidatura d'Unitat Popular - Crida Constituent 

Ref.: 314MSE1 5052000047 

A LA MESA DEL PARLAMENT 

Maria Sirvent Escrig, diputada del Subgrup Parlamentari de la Candidatura 
d'Unitat Popular - Crida Constituent, d'acord amb el que estableixen els articles 
163 i 166 del Reglament del Parlament, presenta la pregunta següent, per tal 
que li sigui contestada amb resposta escrita. 

Interessa saber a aquesta diputada i al seu grup parlamentari: 

AL DEPARTAMENT D'INTERIOR 

1 Q u a n t s  p r o c e d i m e n t s  s a n c i o n a d o r s  h a  o b e r t  d e s  d e l  s e t e m b r e  d e  2 0 1  7  f i n s  
a dia d'avui la Generalitat per manifestació/concentració no comunicada? (des
glossar per dates i per nombre de procediments). 

2." Quants agents del cos dels Mossos d'Esquadra hi ha imputats per delictes 
d'agressions, vexacions o maltractaments (també delictes lleus) des de gener 
de 201 7 fins a dia d'avui (desglossat per anys i delictes)? 

3.- En quin estat es troba \"'auditoria més gran de ¡a història" al cos de Mossos 
d'Esquadra que va anunciar el Govern? Quin és el resultat? Quants agents han 
estat sancionats? Quines han estat les sancions imposades? 

4." Quines mesures prendrà el seu departament entorn a la condemna de Jordi 
Arasa? 

5." Arran de la notícia coneguda el 1 5/06/2020 respecte a l'agressió, vexació, 
amenaces i insults racistes de sis agents de l'ARRO de la Regió Policial Central, 
amb seu a Manresa, contra un jove de 20 anys que va ser detingut a Sant Feliu 
Sasserra el 10 de gener de 2019, quines mesures ha pres o prendrà el govern? 
Si no n'ha pres cap fins ara, per quin motiu ha estat? Els sis agents que estan 
sent investigats pel Jutjat d'instrucció 5 de Manresa per aquests fets, seguei
xen avui dia exercint la seva tasca professional a la mateixa unitat i regió poli
cial? 
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6." El comissari en cap deis mossos d'esquadra, Eduard Sallent, va reconèixer, 
en paraules seves,que "els cossos policials tenen un biaix en les identificacions 
policials, és una tendència natural que ca! corregir" (Els matins de TV3, dia 10 
de juny de 2020). Tenint en compte l'estigmatització i la injustícia continguda 
en les paraules i els fets protagonitzatsa pel cos de Mossos d'Esquadra, quina 
actuació es preveu per tal d'eliminar aquest reconegut biaix? Es preveu algun 
tipus de treball formatiu / informatiu per eliminar l'estigmatització social del 
col·lectiu dins el cos de policia? 

Palau de/Parlament, 1 5 de juny de 2020 

M^a Sirvent Escrig 
Diputada del SP CUP-CC 
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